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Abstract (en)
Snow shoe comprising a principal frame (2) consisting at least of one peripheral wall (3) delimiting an inner zone or grid (screen) (4) comprising
a set of internal walls intended to bear on the snow and support the user's boot, the lower border (30) of the peripheral wall (3) defining a first
attachment plane (P1), characterised in that the central part of the grid (4) comprises at least one internal attachment wall (23, 24), the lower border
(230, 240) of which projects under the said first plane (P1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Raquette à neige comprenant un cadre principal (2) constitué au moins par une paroi périphérique (3) délimitant une zone intérieure ou tamis (4)
comprenant un ensemble de parois internes destinées à s'appuyer sur la neige et supporter la chaussure de l'utilisateur, la bordure inférieure (30)
de la paroi périphérique (3) définissant un premier plan d'accrochage (P1), caractérisée en ce que la partie centrale du tamis (4) comprend au
moins une paroi interne d'accrochage (23, 24) dont la bordure inférieure (230, 240) est en saillie sous ledit premier plan (P1). <IMAGE>
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